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Zápis z jednání Valné hromady Sdružení pro rozvoj cestovního ruchu 

v Libereckém kraji dne 7. 2. 2024, přednáškový sál Severočeského muzea 

v Liberci  
 

 

Účastníci: Ing. Jana Hamplová; Ing. Jitka Kořínková; Ing. Eva Šulcová; Ing. Marie Kárová, 

Bc. Denisa Merenusová DiS.; Bc. Petr Hozák, MBA; Ing. Lenka Červová, PhD.; Ing. Jaroslav 

Demel, PhD.; Ing. Helena Janegová; Radka Ženíšková, MBA; Mgr. Vladimír Vyhnálek; Mgr. 

Tomáš Mašek, MBA; Ing. Lidie Vajnerová; Miloš Vajner; Viera Komárková; Mgr. Veronika 

Seppová; Mgr. David Pastva; Bc. David Hlaváč; Václav Dostál;  

 

Omluveni: Ing. Květa Vinklátová; Mgr. Ondřej Havlíček; Mgr. Jana Tauchmanová; Ing. Jitka 

Volfová; PhDr. Mgr. Ivan Langr, PhD.; Mgr. Zuzana Kotrmanová; Mgr. Petra Hloušková; Mgr. 

Jakub Rajm; Mgr. Jana Tauchmannová; Ing. Martin Bauer; Jiří Stodůlka;  

 

KÚ LK: Mgr. Eva Ouzká, Ing. Vendula Kanajlo Václavská, Ing. Veronika Vanerová, PhDr. 

Mgr. René Brož, Iva Maršálková, Aneta Ederová;  

 

R. Brož a E. Ouzká, vedoucí oddělení cestovního ruchu přivítali všechny přítomné, omluvili 

předsedkyni Sdružení K. Vinklátovou a místopředsedu M. Bauera z důvodu nemoci a zahájili 

jednání.  

Z 25 členů Sdružení bylo na začátku jednání přítomno 16 členů, Valná hromada byla tedy 

usnášeníschopná. 

Bylo hlasováno o program v podobě: 

1. Zpráva o činnosti a hospodaření Sdružení pro rozvoj cestovního ruchu v Libereckém 

kraji za rok 2023 

2. Návrh rozpočtu a výše členských příspěvků na rok 2024  

3. Aktivity Sdružení pro rozvoj cestovního ruchu v LK na rok 2024  

4. Aktuality z oddělení cestovního ruchu LK  

5. Nové projekty – eLpass, Jizerskohorské bučiny, mapování KKO aj. 

6. Aktuální informace od členů  

7. Různé 

 

Program byl všemi přítomnými členy schválen. 
 

Hlasování: PRO: 16 členů  ZDRŽEL SE: 0 PROTI: 0 

 

1. Zpráva o činnosti a hospodaření Sdružení za rok 2023 

 

Členům Sdružení byly předloženy zpracované podklady – Rozvaha a Výsledovka za rok 2023 

(viz přílohy zápisu)  

 

Hlasování:  PRO: 16 členů  ZDRŽEL SE: 0 PROTI: 0 

 

Usnesení: Valná hromada Sdružení bere na vědomí zprávu o činnosti Sdružení a zprávu 

o hospodaření za rok 2023.  
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2. Návrh rozpočtu a výše členských příspěvků na rok 2024 

 

Návrh: Ponechání členského příspěvku na rok 2025 ve stávající výši 3 000 Kč.  
 

Hlasování:  PRO: 16 členů  ZDRŽEL SE: 0 PROTI: 0 

 

Usnesení: Valná hromada Sdružení schvaluje ponechání výše členského příspěvku 3000 

Kč na rok 2024. 

 

Návrh: Rozpočet na rok 2024 

 

Výdaje Příjmy 

Účetní software 10 000 Kč 
Členské příspěvky 72 000 Kč 

Ostatní služby 50 000 Kč 

Celkem 60 000 Kč Celkem 72 000 Kč 

 

Navržený rozpočet je přebytkový s přírůstkem na bankovních účtech ve výši 12.000, - Kč.  

Aktuální stav bankovního účtu k 31.12. 2023 je 207 567,14 Kč 

 

Rozpočet i nadále počítá s případnou dotací od Libereckého kraje ve výši 50 000 Kč, v rozpočtu 

však není zatím zahrnuto.  
 

Hlasování:  PRO: 16 členů  ZDRŽEL SE: 0 PROTI: 0 

 

Usnesení: Valná hromada Sdružení schvaluje návrh rozpočtu pro rok 2024 jako 

přebytkový. 

 

3. Aktivity Sdružení pro rozvoj cestovního ruchu v LK na rok 2024 

 

Eva Ouzká 

 

- 13. 3. 2024 Školení právo v PR a marketingu  

- Studijní cesta Sdružení – návrhy dvou termínů, bude zasláno hlasování, cíl cesty: 

Slovensko – Bratislava  

- 23. 10. 2024 Školení Právo v AI  

- další návrhy na další vzdělávání?  

 

Úkol: navrhnout a zaslat další vhodné vzdělávací aktivity Sdružení na rok 2024 nebo inspirace 

na další roky.  

 

4. Aktuality z oddělení cestovního ruchu  

 

E. Ouzká  

- proběhlo představení nových zaměstnanců oddělení cestovního ruchu LK a rozdělení 

agendy  

- přítomné seznámila s realizovanými dotačními tituly v roce 2023, představila aktuálně 

vypsané a plánované dotační tituly na rok 2024 a byly komentovány Individuální 

dotace, především přímé dotace na podporu turistických regionů  

- podala informace o plánovaném a připravovaném programu 7.10 na rok 2025 na 

podporu vzniku a provozu sociálních zařízení v rámci regionu  
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- prezentovala plán presstripů, famtripů a instatripů – i nadále funguje sdílená tabulka, 

DMO si nominovaly místa dle jednotlivých témat, která se budou v rámci kraje 

primárně prezentovat pro tuzemské i zahraniční skupiny  

- byl představen plán veletrhů a prezentačních akcí cestovního ruchu  

- směřování CR v LK v roce 2024 – hlavní témata, MICE (nově spolupráce s DMO) 

- nové projekty – téma aktivní turismus a kulturní turismus (v souladu se tématem roku 

Czechtourism), seznam projektů – Ploučnice (spolupráce s Ústeckým krajem, DMO aj.) 

a propagace, Via Sacra (Hejnice), Albrecht z Valdštejna, eLpass – společná vstupenka 

kulturních PO LK (v roce 2023 pilotní projekt, od letošního roku změny, cenotvorba a 

propagace), mapování kulturně kreativního odvětví v Libereckém kraji – projektu 

s Ministerstvem kultury 

+ viz prezentace v příloze  

 

Dotaz: Zda by někdo měl zájem jet do Berlína na inspirativní návštěvu veletrhu ITB v termínu 

5. – 7. 3. 2024?  

 

Informace od členů a Různé  

 

iQlandia  

- prezentace pana V. Dostála, nového ředitele Iqlandia, o. p. s.  

- přehled science center v ČR – 5 (Plzeň, Brno, Olomouc, Ostrava, Liberec) 

- podpora neformálního vzdělávání pro všechny typy škol, formát chytré zábavy  

- vize a mise společnosti, letos slaví 10 výročí otevření, 20 let od založení iQparku  

- jeden z TOP 10 nejvíce navštěvovaných turistických cílů v LK 

- profil návštěvníků science center v ČR (věk, vzdělání, identita aj.) 

- zpracovaná O2 geo data analýza, socioekonomický profil, nově se zaměří na cílovou 

skupinu seniorů (spolupráce s univerzitou třetího věku, kontaktním centrem Liberec) 

- možnost předání kontaktů a navázání spolupráce v oblasti sběru a analýzy geolokačních 

dat  

 

Statutární město Jablonec nad Nisou  

- znovuobnovení řízení cestovního ruchu v rámci města, personální posily, příprava 

koncepce cestovního ruchu, připravuje se 2. ročník akce Jablonecká perle, spolupráce 

na organizaci Křehké krásy, nový informační portál 365 Jablonec – seznam akcí 

konaných ve městě, otevření turistických cílů aj.  

 

Statutární město Liberec  

- nová vedoucí oddělení cestovního ruchu Z. Kotrmanová (návrat po mateřské dovolené), 

výročí K. Hubáčka, novou radní za ATIC bude v průběhu jara 2024 zvolena Z. 

Kotrmanová  

 

iQlandia  

- nová promo akce, kdo šetří jde ve tři = snížené vstupné v odpoledních hodinách, 

příprava oslav otevření iQlandie před 10 lety  

 

Křišťálové údolí  

- Velikonoce v CV, víkend CV letos v červnu, třetí ročník Týdne Křišťálového údolí – 

téma 300 let výročí od výroby lustru, podzimní a vánoční akce CV, spolupráce na Speed 

festivalu a Anifilmu – propojení skla a akcí s jinými tématy 

- seznam akcí na https://crystalvalley.cz/cs/aktualita/kristalove-udoli-v-roce-2024 

https://crystalvalley.cz/cs/aktualita/kristalove-udoli-v-roce-2024
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-    

 

 Vyšší odborná škola mezinárodního obchodu a Obchodní akademie Jablonec nad Nisou  

- zahraniční praxe (např. Erasmus), spolupráce s městem Jablonec a Eurocentrem, 

nabídka možnosti spolupráce se studenty (především v jarních měsících)  

 

Technická univerzita Liberec  

- výročí univerzity a fakulty strojní, den otevřených dveří fakulty ekonomická (budova 

H), nárust počtu studentů (cca. 8 tis.), pokračující spolupráce v oblasti odborných praxí 

i zadávání bakalářských prací  

 

Město Nový Bor  

- připravuje se mezinárodní sklářské sympozium v říjnu (spolupráce s odbornými 

školami, zahájení propagace), masopust v duchu brazilského karnevalu (9. – 10. února) 

 

Město Jilemnice  

- nedostatek sněhu opět způsobil nemožnost stavby legendární sochy Krakonoše na 

náměstí, rok Jana Nepomuka Harracha, spolupráce s DMO Krkonoše, průjezdové město 

na cestě do Krkonoš, spravují muzeum a rozhlednu Žalý 

 

Město Tanvald  

- pravidelné linky na Zubačce, každoroční Spanilá jízda, spolupráce s dalšími starosty, 

turistické cíle s velkou návštěvností - Tanvaldský Špičák a rozhledna Špička, možnosti 

navázání spolupráce s městem Jablonec na téma podpory návštěvnosti Tanvaldu, aby se 

turisté ve městě zastavili a nejen projížděli, přebytek bytového fondu – plány přeměny 

na turistické využití  

 

Obchodní akademie, Hotelová škola a střední odborná škola Turnov  

- spolupráce se studenty v rámci odborných praxí, možnosti další spolupráce  

 

Golf Ještěd/Memoart  

- golf nyní v zimní přestávce, budování wellness apartmánů v areálu golfu, nedostatek 

parkovacích míst u lesoparku Horka, spolupráce s MAS Podještědí  

 

Sdružení Český ráj  

- lead partner projektu Albrecht z Valdštejna, pokračují s putováním za pověstmi 

Českého ráje, připravují nové webové stránky a novou vizuální identitu, redistribuce 

návštěvníků v rámci území do méně vytížených lokalit, pasportizace území (turistické 

značení, cesty)  

 

Krkonoše 

- tvorba nového Strategického dokumentu 2025+, rozvoj spolupráce s podnikateli, hlavní 

téma: 120 let Harrachů, hledají partnera na polské straně Krkonoš ke spolupráci 

především v rámci edukace, příprava a účast na Travel Trade Day v Hradci Králové 

(setkání s nákupčími a firmami v rámci ČR a EU)  

 

Máchův kraj  

- pokračování v zavedení Karty hosta, spolupráce s velkými kulturními akcemi (např. 

Hrady.cz, Mácháč festival), tisk nových propagačních materiálů  
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Lužické hory  

- téma fenomény Lužických hor – tradiční řemeslo, dům a aktivní turismus (pěší, cyklo), 

nový produkt Lužické traily (i přeshraniční spolupráce s Německem), den otevřeného 

podstávkového domu v sobotu 25. května (v Německu hned poté v neděli), spolupráce 

na sklářském sympoziu a oslavách 300 let výroby lustrů   

 

Jizerské hory  

- Jizerskohorské bučiny a pracovní skupina budou pokračovat i v letošním roce, nové 

projekty – Jizerky, které umí překvapit, spolupráce s Jizerskohorským ještědským 

spolkem – předané finance za prodej propagačních předmětů (káva, pexeso)  

 

Přílohy 

1. Rozvaha 2023 

2. Výsledovka 2023 

3. Návrh rozpočtu na rok 2024 

4. Prezentace Liberecký kraj, oddělení cestovního ruchu  

 

 

Zapsala: Vendula Kanajlo Václavská  

 

 

 

 

 

 


